
 

 

Frågor till Södertörns Fjärrvärme AB (SFAB) inför besök på Huddinge Klimat- 

och stadsmiljönämnd 10/11-2022 

 
1. Klimat- och stadsmiljönämnden är intresserade av hur miljöarbete genomförs 

och om det finns en struktur för det, både i kärnuppdrag och i det egna interna 
arbetet. Hur bedriver SFAB miljöarbetet  
a)i verksamhetens kärnuppdrag? 
b) internt inom er egen verksamhet (till exempel nämnden/bolagets egna 
transporter/bilar, inköp, lokaler etc)? 
 

2. I Handlingsplan med åtgärder för att nå klimat-och energimålen i Miljöprogram 
för Huddinge kommun 2022–2025 finns åtgärder som SFAB har delansvar för 
(8.2.4, 8.2.8 och 8.2.10). Kan SFAB berätta hur ni arbetar med dessa åtgärder?  

3. Kan SFAB berätta om klimatbokslutet och hur detta räknas fram? På vilket sätt 
arbetar SFAB med att minska utsläppen för kraftvärmeverken?  

4. Kan SFAB berätta om hur ni arbetar med att ytterligare förbättra 
resurseffektiviteten (primärenergifaktorn)? 
 

Tid avsatt för presentation 20 min + 10 min frågor  
 
 


